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V senátu působím již poměrně dlouhou dobu, během které jsem nabyl mnoho zkušeností nejen 

na fakultní, ale i na celoškolské úrovni. Vždy jsem se aktivně zapojoval jak do diskuzí při jednáních 

akademického senátu, tak i do další práce v účelově zřizovaných pracovních skupinách, které 

s výkonem této funkce souvisely. Rovněž dlouhodobě zastávám funkci předsedy legislativní komise 

zřízené Akademickým senátem VŠB-TUO. 

 

Nejsme konkurence, jsme jeden tým.  

Budu podporovat takové návrhy a kroky, které povedou: 

• k prohlubování spolupráce mezi katedrami jak v oblasti výuky, tak v oblasti vědy a výzkumu 

• k transparentnímu a promyšlenému financování pracovišť s ohledem na aktuální potřeby 

jednotlivých pracovišť a predikci vývoje situace v nabízených oblastech vzdělávání 

• ke zlepšení pracovních podmínek a pracovního prostředí všech zaměstnanců fakulty 

 

 

Naší prioritou je spokojený student.  

Budu podporovat takové návrhy a kroky, které povedou: 

• ke zvýšení významu výuky, kterou je potřeba vnímat jako základní pilíř funkční univerzity 

• k optimalizaci nabízených studijních programů s ohledem na vývojové trendy a požadavky trhu 

• k zapojení našich studentů do procesů vedoucích ke zkvalitnění výuky a prostředí na fakultě 


